



**UNODC**

United Nations Office on Drugs and Crime  
Regional Office for Central Asia

# 26-30 September

Kazakhstan  
Madina Sarieva  
Tel: +7 717 269 65 52  
madina.sarieva@un.org

Kyrgyzstan  
Vasilina Brazhko  
Tel: +996 775 98 78 17  
vasilina.brazhko@un.org

Tajikistan  
Nurangez Abdulhamidova  
Tel: + 992 44 600 00 54  
nurangez.abdulhamidova@un.org

Turkmenistan  
Hakmurad Mojekov  
Tel: +993 61 62 29 11  
hakmurad.mojekov@un.org

Uzbekistan  
Arifa Fatikhova  
Tel: +998 93 505 05 58  
arifa.fatikhova@un.org

Facebook @UNODCCentralAsia



Twitter @UNODC\_ROCA



**26-28** UNODC experts' mission to Tajikistan to hold consultation with the national authorities and discuss perspectives of cooperation in enhancing border management and security in response to terrorism threats

**Dushanbe, Tajikistan**

**26-30** Operative search activities in border areas with the use of mapping software

**Dushanbe, Tajikistan**

**26-30** "International cooperation in the field of cross-border operations to combat drug trafficking, as well as the analysis and intelligence sharing"

**Almaty, Kazakhstan**

**26-30** Regional Risk Analysis and Drug Detection training at airports for competent authorities of the States of Central Asia.

**Istanbul, the Republic of Türkiye**

**26,30** Weekly sessions under the Strong Families Programme in Lebap and Dashoguz provinces

**Turkmenabat, Dashoguz cities, Turkmenistan**

**27-28** Training seminar on strengthening the teaching skills of faculty in police training institutions

**Aktobe, Kazakhstan**

**27-28** Working group meeting on discussion of Risks and Needs Assessment Tool for probation clients

**Bishkek, Kyrgyzstan**

**28** Regional briefing for countries of Central Asia and the Caucasus on UNODC's drug data collections (online)

**Kazakhstan, Kyrgyzstan, Tajikistan, Turkmenistan, Uzbekistan, Armenia, Azerbaijan, Georgia**

**28-29** Strengthening cooperation of LE officers and NGOs on HIV prevention among people, who use drugs.

**Khorog, Tajikistan**

**29** Second roundtable discussion on strengthening the curricula of police training institutions

**Aktobe, Kazakhstan**

**29** Technical council meeting on discussion of project-design document for renovation of Training Center, Leninsky and Sverdlovsky raions Probation Offices

**Bishkek, Kyrgyzstan**



# UNODC

United Nations Office on Drugs and Crime  
Regional Office for Central Asia

# 26-30 Сентября

Kazakhstan  
Madina Sarieva  
Tel: +7 717 269 65 52  
madina.sarieva@un.org

Kyrgyzstan  
Vasilina Brazhko  
Tel: +996 775 98 78 17  
vasilina.brazhko@un.org

Tajikistan  
Nurangez Abdulhamidova  
Tel: + 992 44 600 00 54  
nurangez.abdulhamidova@un.org

Turkmenistan  
Hakmurad Mojekov  
Tel: +993 61 62 29 11  
hakmurad.mojekov@un.org

Uzbekistan  
Arifa Fatikhova  
Tel: +998 93 505 05 58  
arifa.fatikhova@un.org

Facebook @UNODCCentralAsia



Twitter @UNODC\_ROCA



**26-28** Миссия экспертов УНП ООН в Таджикистан для проведения консультаций с национальными органами и обсуждения перспектив сотрудничества в целях укрепления пограничного контроля и безопасности в ответ на террористические угрозы  
**Душанбе, Таджикистан**

**26-30** Оперативно-розыскные мероприятия в приграничных районах с использованием картографических программ  
**Душанбе, Таджикистан**

**26-30** Международное сотрудничество в сфере трансграничных операций по борьбе с незаконным оборотом наркотиков, а также анализ и обмен разведанными  
**Алматы, Казахстан**

**26-30** Региональный тренинг по анализу рисков и обнаружению наркотиков в аэропортах для компетентных органов государств Центральной Азии.  
**Стамбул, Турция**

**26,30** Еженедельные занятия в рамках программы «Сплочённая семья» в Лебапской и Дашогузской областях  
**Туркменабад, города админ. центра Дашогузского веляята, Туркменистан**

**27-28** Учебный семинар по повышению квалификации преподавателей в учебных заведениях полиции  
**Актобе, Казахстан**

**27-28** Заседание рабочей группы по обсуждению Инструмента Оценки Рисков и Потребностей для клиентов пробации  
**Бишкек, Кыргызстан**

**28** Региональный брифинг УНП ООН для стран Центральной Азии и Кавказа по сбору данных о наркотиках (онлайн)  
**Казахстан, Кыргызстан, Таджикистан, Туркменистан, Узбекистан, Армения, Азербайджан, Грузия**

**28-29** Укрепление сотрудничества сотрудников правоохранительных органов и НПО по профилактике ВИЧ среди людей, употребляющих наркотики.  
**Хорог, Таджикистан**

**29** Второй круглый стол по совершенствованию учебных программ полицейских учебных заведений  
**Актобе, Казахстан**

**29** Заседание технического совета по обсуждению проектно-технической документации на реконструкцию Учебного центра, Службы пробации Ленинского и Свердловского районов  
**Бишкек, Кыргызстан**